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Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet tirsdag den, 07. november 2023, på kontoret. 

Mødet var indkaldt ved dagsorden, dateret den 01. november 2023. 

Mødt var. 

Inger Møller IM 

Preben Løsche PL 

Poul Bløcher PB 

Andreas Knudsen AK, ref. 

 

Afbud fra: Daniel van Stuivenberg. 

Andreas Knudsen bød velkommen.  

 

Pkt. 1. Godkendelse af forhandlingsprotokol 

Der er ikke noget som skal underskrives. 

Pkt. 2. Orientering fra formand/administrationen: 

 a. Udlejningssituationen. 

     Der er pt. 1 ledig bolig, men man forventer inden for kort tid at den er udlejet. 

 b. Perioderegnskabet: 

  Vi var alle med til fællesmødet regnskabsmøde den 31. oktober, og det så fornuftig                 

ud vores regnskab. 

c.  Der er udsendt en helhedsplan til Ternevej, Svalevej, Spættevej, Mejsevej, Lunden 

og Klyden, og det er kun Klyden som kan forventes at få støtte ved Landsbyggefon-

den.   

Pkt. 3. Afdelingssager til beslutning:  

a. Affaldsskjuler i afdelingen, da der er flere som efterspørger om de må sætte  

affaldsskjuler op, men det skal først sættes op i husordenen og det skal også                     

laves ens i begge afdelinger, vi blev enige om at model Mølleparken kunne være 

en god ting, vi vil kontakte afdeling 9. for at se hvor vidt de er, kan evt. holde et 

møde med dem. Andreas kontakter Per i afd. 9.  

 

b. På Møllesvinget får de nogle containere tømt hver uge, da der er ved at være 

styr på deres affald, vil vi forsøge 14 dags tømning der kan vi sparre et godt be-

løb, da en ekstra tømning koster 387,20 Excel moms pr. tømning. 

 

c. Beretningen til det ordinære afdelingsmøde skal justeres lidt. 
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d. På Guldagervej kan måske undvære 2-3 container af de små containere, vi ud-

sætter dette punkt til efter jul, vi vil gerne se hvad der sker omkring julen. 

 

Pkt. 4. Eventuelt: 

AK: Man skal husker på at julepapir og gavebånd indeholder meget andet end 

papir, derfor skal det i rummet til restaffald. Er der ikke plads i beholderen så 

kan man samle gavepapiret og gavebånd i en klar affaldssæk og køre det på 

genbrugspladsen i container nr. 14 (brændbart småt) iflg. Tønder forsyning. 

PB: Kan man ikke få at vide hvornår en bolig bliver ledig og hvornår det nye 

medlem indflytter, problemet er at der er flere ældre i afdelingen som man ikke 

har set i flere dage og så er man forurolig at der er sket noget, man skal ikke 

have navnet på dem, kun datoerne, det kunne man få da han sad i afdelingsbe-

styrelse i Rødekro Andelsboligforening. 

AK: Undersøger: 

 

 

 

Andreas Knudsen 
Sign. 

 Poul Bløcher 
Sign 

 

 

 

 Preben Løsche 
Sign 

 

 

 

Inger Møller 
Sign 

 Daniel van Stuivenberg 
Sign 

 


